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§ 9  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls. 

 

1. (2015:21) av Lotta Edholm (FP) om lärares och 

skolledares arbetsmiljö. RIV 

Dnr 107-536/2015 

 

2. (2015:22) av Bo Sundin (M) om skrotat idrottsprojekt 

i Järva. RIII 

Dnr 107-540/2015 

 
Beslut 

Interpellationerna får ställas. 

 

 

§ 10  
Bordlagda interpellationer 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 13, 14, 

15 och 16 för år 2015. 

 

 

§ 11  
Interpellation om hur staden kan uppvakta regeringen 
när det gäller att flytta statliga myndigheter från 
innerstad till ytterstad (nr 2015:17) 
Dnr 107-444/2015 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Edholm (FP) har ställt en interpellation om hur 

staden kan uppvakta regeringen när det gäller att flytta statliga 

myndigheter från innerstad till ytterstad. Kommunfullmäktige 

beslutade den 30 mars 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 3. 
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I debatten yttrar sig borgarråden Edholm och Wanngård, Erik 

Slottner och Malin Ericson. 

 

 

§ 12  
Bordlagda interpellationer 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 18, 19, 

20, 21 och 22 för år 2015. 

 

 

§ 13  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Anna König Jerlmyr (M) ställer en fråga om Slussen. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Abit Dundar (FP) ställer en fråga om barngrupperna i förskolan. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om ersättares möjligheter att 

lämna skrivelser i nämnder. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om nya besked om Slussen. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Andrea Ström (M) ställer en fråga om att återta verksamheter i 

egen regi. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  

  


